

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 20/21-024 號)

有關聖誕節及元旦假期事宜

敬啟者：

請各位家長留意下列事項：

1. 因應 2019 冠狀病毒病疫情繼續惡化，教育局於 2020 年 11 月 30 日宣佈幼稚園及幼兒學校繼續暫停面授課堂及所有校內活動直至學校的聖誕假期開始。同時衛生防護中心提醒家長留意子女的健康情況。學生應避免前往人多擠迫、空氣流通欠佳的地方，並須保持均衡飲食、恆常運動及充足休息以增強免疫力。
2. 查 2020 年 12 月 21 日(星期一)至 2021 年 1 月 1 日(星期五)為本校聖誕節及元旦假期，又 2021 年 1 月 4 日(星期一)各班照常上課。請各位家長密切留意有關疫情最新消息，本校亦會適時通知各位家長。

此致
貴家長



基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

校長：

啟

朱逢招

2020 年 12 月 2 日

December 2, 2020

Christmas and New year's Day holidays

Dear Parents:

1. In response to the worsening of coronavirus disease which began in 2019, the Education Bureau announced on November 30, 2020 that face-to-face classes and all school activities in Kindergartens and Nursery School would continue to be suspended until after the school's Christmas holiday. At the same time, the center for health protection reminds parents to pay attention to the health of their children. Students should avoid going to crowded places with poor air circulation and maintain a balanced diet, regular exercise and adequate rest to enhance their immunity.
2. From December 21, 2020 (Monday) to January 1, 2021 (Friday), Christmas and The first day of January will be held in our school, and classes will resume to attend classes on Monday, January 4, 2021. Parents are requested to pay close attention to the latest information on the epidemic situation and we will inform them in due course.

Thank you for your kind attention!

Yours sincerely,



Chu Fung Chiu

The Principal